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In the debris of the financial crash of 2008, the principles of John Maynard
Keynes—that economic storms are a normal part of the market system, that
governments need to step in and use fiscal ammunition to prevent these storms from
becoming depressions, and that societies that value the pursuit of money should
reprioritize—are more pertinent and applicable than ever. In Keynes: The Return of the
Master , Robert Skidelsky brilliantly synthesizes Keynes career and life, and offers
nervous capitalists a positive answer to the question we now face: When unbridled
capitalism falters, is there an alternative?
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评论

凯恩斯的东西都有养分，但文笔如此无味、分析如此显浅，还是让人读的很吃力

-----------------------------
文笔不错，对凯恩斯和经济学诸流派的对比介绍浅显易懂。其对凯恩斯有溢美之处，但
其对主流经济学的批评一针见血，用历史、哲学、政治、社会学等补足经济学教学很有
必要。
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书评

作者以三卷本的《凯恩斯传》而闻名。这次再写，是以08年金融危机为背景，分析了凯
恩斯的理论如何在战后被凯恩斯主义所曲解、调和，以及随着70年代滞涨的出现在理论
上被新古典经济学取代，在政策上被各国抛弃的过程；提出不确定性是凯恩斯理论的核
心，希克斯分析表面上用数学公...  
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